

No. 1342. CONVENTION FOR THE SUPPRESSION OF THE TRAFFIC IN PERSONS AND OF THE EXPLOITATION OF THE PROSTITUTION OF OTHERS (WITH FINAL PROTOCOL). OPENED FOR SIGNATURE AT LAKE SUCCESS, NEW YORK, ON 21 MARCH 1950<sup>1</sup>

Nº 1342. CONVENTION POUR LA RÉPRESSION DE LA TRAITÉ DES ÊTRES HUMAINS ET DE L'EXPLOITATION DE LA PROSTITUTION D'AUTRUI (ET PROTOCOLE DE CLÔTURE). OUVERTE À LA SIGNATURE À LAKE SUCCESS (NEW YORK) LE 21 MARS 1950<sup>1</sup>

---

**ACCESSION**

*Instrument deposited on :*

13 October 1965

MALAWI

The instrument of accession contains the following reservation :

"... the Government of Malawi accedes to this Convention with the exception of article 22 thereof, the effects of which are reserved."

---

**ADHÉSION**

*Instrument déposé le :*

13 octobre 1965

MALAWI

L'instrument d'adhésion contient la réserve suivante :

[TRADUCTION — TRANSLATION]

... le Gouvernement malawien adhère à cette Convention, à l'exception de son article 22, sur l'application duquel il formule des réserves.

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 96, p. 271 ; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 2 to 4, as well as Annex A in volumes 422, 426, 431, 435, 480, 521 and 539.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 96, p. 271 ; pour tous faits ultérieurs concernant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 2 à 4, ainsi que l'Annexe A des volumes 422, 426, 431, 435, 480, 521 et 539.